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Referat af bestyrelsesmøde    

Tirsdag 11/5 2023 
Kl. 18.30 i Klubben 
 
Deltagere: Helle Svendgaard Hansen, Annie Dybvad, Susanne Knudsen, 
                  Lillian Jeppesen, Jan Jonasen Helle Fuglsang Hansen 
 
 
Referent: Susanne Knudsen 
 

Dagsorden  Ansvarlig Deadline 

Se bankkontoudtog Set og godkendt Kasserer  

Opfølgning fra 
sidste møde 
 

Trænertøj Helle S og Annie er på sagen. 
 
Hjertekursus Afholdes med 15 deltagere mandag den 
15. maj. Hvis der vises interesse for flere kurser vil det 
blive arrangeret. 
 
Kommunen Vi har sendt brev til kommunen i 
forbindlese med udstykning, men har ikke hørt noget 
tilbage endnu. 
 

  

Nyt fra Koordinator  Se punkt vedr Fungerer vores hold optimalt    

Fællesmøde 
instruktører og 
aspiranter 

Afholdes 8. juni. 
Helle S efterlyser punkter/emner til mødet ud over de 
sædvanlige med status på holde og antal. 
 
Det blev følgende punkter: 

• Info fra bestyrelsen (om bestyrelsens arbejde 
samt status på opbevaringsplaner) 

• Da Nosework er en ny gren i klubben og ikke 
kendt af de mange, vil en præsentation af hvad 
det er for noget være et godt emne. 

• Indsamling af ønsker til efteruddannelse af 
instruktører. 

 

Helle F  

Hvalpegård Tiden nærmer sig for at hvalpegården skal nedtages 
og en ny sættes op. 
 
Placeringer blev drøftet og der blev fundet en fin 
placering langs det midterste ”skovstykke” – som 
bliver en større hvalpegård. Kan evt deles op. Denne 
større plads vil ikke indskrænke træningspladsen da 
den kan bruges af alle – specielt i forhold til træning 
med løse hunde.  
Der skal sættes lys på stolperne så området bliver 
oplyst indefra og ikke generer naboer.  

Helle S 
/Annie 
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Bestyrelsen udsender en anmodning til alle for at 
samle et hundegårdsudvalg 

Lydisolering Der var enighed om at en løsning med isolerende 
plader i loftet er den vi vælger.  
 
Susanne tager kontakt til pladsudvalget for at få sat 
gang i arbejdet 

Susanne  

Fungerer vores hold 
optimalt? 

Helle S og Helle F er i gang med at afholde og aftale 
møder med de enkelte grene.  
 
Der er allerede holdt møder med Rally og Familiehold. 
Meldingen fra disse er at det giver en rigtig god insigt i 
hvordan man arbejder på holdende. Der er stor 
entusiasme hos vores trænere og stort engagement i 
opgaverne.  
 
Vi skal huske at formidle, at vi på holdende 
forventer/kræver at deltagerne – altså hundeførerne 
også engagerer sig i klubbens vedligehold da det er 
en fælles opgave. Vi skal formidle at vi er en forening, 
der ”lever” af frivillighed. Det vil Hellerne tager med til 
de næste møder. 
 
Når møderækken er slut, bliver der lavet en skriftlig 
opsamling til bestyrelsen og resten af foreningen. 

  

Materiale 
opbevaringsbygning 
Status 

Status er at der er modtaget tilbud fra 1 tømrer på 
opsætning af hele bygningen. Det var meget mere end 
vi har afsat til det. Derudover var det ikke 
udspecificeret, som vi havde ønsket.  
 
Udvalget indhenter tilbud fra anden håndværker også.  
 
Lige nu er vi udfordret mere end almindeligt med plads 
idet plæneklipperen også skal kunne være i det 
nuværende skur.  
 
Vi har rokeret lidt rundt med tingene og flyttet noget ud 
under halvtaget, men det er ikke holdbart. 
 
Bygningsudvalget skal derfor også overveje om der 
evt skal indlejes en container til overgangsopbevaring. 
 
Udvalget holder møde mandag den 15. maj. 

  

Forslag om 
vaskemaskine 

Bestyrelsen har modtaget et forslag om at anskaffe en 
vaskemaskine til køkkenets viskestykker og karklude.  
 
Som det er i dag, så er det holdet, der har rengøring 
der også skal sørge for at få vasket det, der er i 
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vasketøjskurven. 
 
Bestyrelsen mener at det må kunne løses i en turnus 
på holdene. Så det bliver et nej herfra til 
vaskemaskine. 

Evt:     

Forbudt race Vi har desværre måttet afvise nogle søde mennesker 
med en sød hund, hvor det ikke kunne bevises at den 
ikke er sammensat af forbudte racer. Det er ærgerligt 
for alle parter, men vi bliver nød til at overholde de 
regler der gælder. 

  

    

Næste møde Mandag 26. juni kl 18.30 
 
Punkter til dagsorden: 

• Hvalpegård - status 

• Opbevaringsbygning – status 

• Evt meldinger fra instruktør møde 8. juni 
 
 
Forplejning -  Jan 
 
Bestyrelsesmøder: 
Onsdag 23. august – forplejning Lillian 
Tirsdag 2. oktober – forplejning Susanne 
Tirsdag 5. december – forplejning Annie 
 

  

 


